

GDS Sales Strategies
استراتيجيات المبيعات عبر نظم التوزيع الشامل

Accepting ZamZam as checked-in baggage		قبول ماء زمزم كعفش معاين
Date/التاريخ 15 February 2015	Reference/الرقم المرجعي 201502151	Effective date/تاريخ التطبيق IMMEDIATELY

<p>As of Saudia interest to organize and legalize the process of accepting ZamZam water as free checked-in baggage for passengers, the following procedures has been decided:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Accept ZamZam water products by Sogia factory as checked-in baggage. 2. One gallon is accepted per passenger. 3. Package doesn't exceed 5 litres. 4. Passengers departing from Jeddah & Madinah stations are entitled to carry one gallon free of charge in addition to their free baggage. 5. Passengers from other domestic stations to another domestic or an international one are allowed to carry Zamzam as part of their free allowed checked-in baggage and any excess weight must be charged and collected from at normal excess baggage rates. <p>Therefore, we urge all Travel Service Providers of the importance of informing passengers who wish to carry ZamZam water of acquiring it from Sogia products, with the importance of wrapping it according to specified requirements giving that it doesn't exceed 5 litres.</p>	<p>حرصاً من "السعودية" على تنظيم وتفتين عملية قبول ماء زمزم كعفش معاين مجاناً للركاب، فقد تقرر اتباع الاجراءات التالية:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. قبول ماء زمزم المنتج من قبل مصنع سقيا زمزم كعفش معاين. 2. يسمح بعبوة واحدة فقط لكل راكب. 3. لايتجاوز وزن العبوة عن (5 لتر). 4. يسمح للركاب المسافرين من محطتي جدة والمدينة بعبوة واحدة مجاناً بالإضافة الى العفش المسموح به مجاناً. 5. يسمح للركاب المسافرين من المحطات الداخلية الاخرى الى محطة داخلية أو دولية بحمل زمزم كجزء من العفش المعاين المسموح به وما زاد عن ذلك يتم احتسابه على اساس عفش زائد. <p>لذا نهيب بجميع وكلاء السفر والسياحة بضرورة إبلاغ الركاب الراغبون بحمل ماء زمزم ، بالحصول عليه عبر مشروع سقيا زمزم مع ضرورة تغليفها وفقاً للمواصفات الخاصة المسموح بها وأن لايزيد وزن العبوة عن (5 ليتر).</p>
---	--

Saudi Arabian Airlines, GDS Sales Strategies
 إذا كان لديكم أي استفسار أو تعليق على هذه النشرة، نرجو التواصل على البريد الإلكتروني التالي:
If you have any questions or comments on this bulletin, please contact:
gdssupport@saudiairlines.com